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JAARVERSLAG 2023 

 

In 2023 is het bestuur zeven keer bijeengekomen om de belangen van de inwoners te behartigen. Naast de eigen 

vergaderingen zijn er ook een aantal bijeenkomsten/overleggen bezocht. Hieronder een overzicht van de 

bezigheden van het bestuur en de commissies. 

Groenzaken 

 De jaarlijkse snoeidag vond plaats op zaterdag 11 maart en was weer zeer geslaagd. Na het harde werken 

werd de snoeidag afgesloten met een drankje en een warme hap. Alle vrijwilligers bedankt voor het 

meehelpen! 

 Deze zomer is er hard gewerkt in het eetbare bos door verschillende inwoners. Het gras is gemaaid en 

alles is netjes gemaakt. Daarnaast groeien er veel appels welke dit jaar geplukt zijn. De appels zijn 

uitgedeeld aan de inwoners. Ook hebben de hulptroepen aangegeven dat ze een oogje in het zeil houden 

om ervoor te zorgen dat de oogst niet verloren gaat. De pruimen zijn namelijk dit jaar verloren gegaan 

doordat er niet op tijd is geoogst. Eind maart, begin april zal het eetbare bos worden gesnoeid. De inzet 

van alle vrijwilligers wordt erg gewaardeerd. Bedankt voor het harde werken dit jaar en voor het werk 

wat nog gaat komen.  

 

Himmeldei 

 De Himmeldei heeft op 31 maart plaatsgevonden in samenwerking met de Fjouwerhoeke, Gemeente 

Noard-East Fryslan en de Dorpsbelangen. De kinderen van de Fjouwerhoeke hebben eerst een gastles 

gekregen over zwerfafval en zijn daarna aan de slag gegaan om de omgeving weer schoner te maken. 

Voor ieder was er wat lekkers na al het harde werken. Iedereen bedankt voor zijn bijdrage. 

 

Verkeerszaken 

 Er is over de verkeersmaatregelen bij de Stationswei overleg geweest met de gemeente en de gemeente 

zal beter communiceren. Tevens is er overleg geweest met aanwonenden. 

 Mocht u onveilige (verkeers)situaties in ons dorp ervaren, dan roept de gemeente de inwoners op deze 

situaties zelf rechtstreeks te melden op de gemeentelijke website. 

 

AED 

 Er is een herhalingscursus AED gehouden op 25 oktober. Hier waren circa 15 cursisten aanwezig om alles 

weer op te frissen. 

 

Speeltuincommissie 

 Zoals eerder aangekondigd is er een wens om de huidige speeltuin te vernieuwen. De tijdelijke commissie 

bestaat ui Martinus en Maria Klaver en Marieke Hoekstra. 

 Om een beeld te krijgen waar de kinderen behoefte aan hebben is er een tekenwedstrijd georganiseerd. 

De kinderen mochten hun ideale speeltuin tekenen. De kinderen hebben goed hun best gedaan en hier 

komt nog een vervolg op.  

 Er is overleg geweest met DTL over het plaatsen van een tweede voetbalgoal op het sportveld. Dit is 

akkoord en er wordt gekeken hoe dit verder in gang gezet kan worden.  
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Woningbouwcommissie 

Afgelopen jaar is er in juni binnen de gemeente een projectgroep beschikbaar gesteld om te kijken naar 

woningbouw in Hantum. Een hele mijlpaal aangezien de verwachting was dat Hantum pas in 2024 aan de 

beurt zou zijn. De woningbouwcommissie heeft meerdere malen overleg gepleegd met de projectgroep en 

de gemeente is ook in Hantum wezen kijken naar mogelijke bouwlocaties. Eind januari is er een volgend 

overleg waarbij de gemeente wellicht een weloverwogen keuze kan maken waar en hoeveel er gebouwd 

mag worden in Hantum op basis van de onderzoeken die hebben plaatsgevonden. 

4H-mediacommissie 

Dorpsbelang gaf haar medewerking aan de 4H Mediacommissie. Zij hebben de volgende acties 

uitgevoerd: 

 Algemene werkzaamheden zoals, de verkoop van een paar boeken en DVD’s en het plaatsen van stukken 

in de Hichtepunten met info over de recent geplaatste foto’s op de archiefsite. 

 Plaatsen nieuwe foto’s op website; beginstand 01-01-2023: 3600, eindstand 31-12-2023: 4311; dit 
betreffen de volgende foto’s: 
1. Tweede deel foto’s gemaakt door Jan Veeninga in 2009 van alle panden in Hantum en in 2011 van alle 
panden in Hantumerútbuorren. 
2. Foto’s gemaakt in de jaren 1980-1990 van alle panden in Hantumerútbuorren en diverse straten in 
Hantum tot en met Spoekestege.  

 Er is een account aangemaakt op Youtube genaamd “4h-filmarchief”. Er staan inmiddels 31 filmpjes en 

video’s op. Op de archiefsite is een link aangemaakt. 

 Plan om de steeg tussen de Kennemareed en de Doarpsstrjitte de naam “Fleismerke” te geven is concreet 

gemaakt en het naambordje is besteld. 

 Een commissie samengesteld uit dorpsbelang en de 4h- mediacommissie heeft in onderzoek of in onze 

dorpen een project kan worden opgestart met plaatsing van infobordjes bij beeldbepalende panden of 

kenmerkende plaatsen.   

 

Jaarlijkse ledenvergadering 

 Het verslag van deze vergadering is eerder in Hichtepunten gepubliceerd, maar is ook terug te vinden op 

onze website. 

 

Overige activiteiten/mededelingen 

 Sinds maart heeft Nynke de Graaf de rol als secretaresse overgenomen van Marieke Hoekstra. 

 De rol als penningmeester was langere tijd vacant maar net voor het einde van het jaar heeft Joan Mulder 

zich als kandidaat aangemeld. 

 Het dorpsbelang is aanwezig geweest bij de bijeenkomst over het Ontwikkelingskader 

Logiesaccomodaties Noardeast -Fryslan. De gemeente wil in de hele gemeente eenzelfde beleid en 

wildgroei voorkomen.  

 Het dorpsbelang is aanwezig geweest bij de informatieavond over gebiedsontwikkeling. Met name i.v.m. 

eventuele gaswinning in Ternaard.  

 Tevens is er contact geweest met de gemeente over een tweetal panden in Hanutm. Eén aan de 

Hearewei, die als vakantiewoning verhuurd wordt terwijl er een woonbestemming op zit en de woning in 

aanbouw in de Master Beyma strjitte. 

 Dorpsbelang is nu het aanspreekpunt voor vele subsidies, Voor de fietsenstalling bij de Ald Skoalle, Koffie 

drinken in de Ald Skoalle, oudejaarsactiviteit en het organiseren van het dorpsfeest heeft dorpsbelang 

subsidie aangevraagd. 

https://4hdorpen.nl/4h-dorpen/dorpsbelang-hantum-hantumeruitburen/jaarverslag-2020-2021-2
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 In samenwerking met Eelke Jansma, Café de Terp en een aantal vrijwilligers is er op Pinkstermaandag 

gezorgd voor gezelligheid in het dorp. Er kon genoten worden van muziek, koffie/thee en wat lekkers. 

 Er zijn dit jaar nieuwe komborden door de gemeente geplaatst waardoor de oude borden geen functie 

meer hadden. Deze zijn opgehaald bij de gemeente en hebben een nieuw leven in de jeugdkeet gekregen. 

 Nieuwe inwoners zijn welkom geheten met de informatiemap met bon. We hopen dat zij ook lid worden 

van Dorpsbelang. 

 Het carbidschieten en het vreugdevuur is goed georganiseerd door de jeugd wat zorgde voor een 

gezellige oudejaarsdag op het parkeerterrein van het sportveld. Veel dorpsbewoners konden hiervan mee 

genieten en kwamen dan ook langs.  

 Op 29 januari zal er een bijeenkomst op de Fjouwerhoeke zijn over de nieuwbouw plannen waar het 

dorpsbelang ook bij aansluit.  

 

Dorpsbelang gaf haar medewerking verder aan:

 Hichtepunten 

 Pestcommissie 

 Sinterklaasviering  

 

 

 

 

                                               

 

Het bestuur bedankt alle commissieleden en overige vrijwilligers, die het afgelopen jaar iets hebben gedaan bij 

een actie of de jaarlijkse werkzaamheden voor hun rekening namen, voor hun inzet. 

Nynke de Graaf, secretaris (Januari 2024) 

 


